

《单词百科:overstaffed是什么意思?overstaffed怎么发音?overstaffed的解释和用法》

英语单词overstaffed是什么意思?overstaffed怎么读?overstaffed怎么发音?简答网为您整理了overstaffed的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



overstaffed怎么读

overstaffed的读音:[, ə ʊ v ə ' st a : ft]

overstaffed的意思

1、adj. (指办公室等) 超编的, 人浮于事的;

overstaffed的双语例句

1、Large growth in the number of URLs makes the indexes of Internet content filtering systems overstaffed.

海量URL会造成网络内容过滤系统索引效率低下.

2、Cutting back overstaffed organizations and strengthening the legal system are both components of the reform.

消除机构臃肿,加强法制,这些都是改革.

3、However, as I have been to many schools I have seen that your classrooms are overstaffed.

不过,我也去过很多学校,看到你们的教室里的教师还真是不少.

4、At that point , there was no evidence US companies were overstaffed.

当时没有证据表明美国企业员工数量过多.

5、No wonder the firm makes a loss; the office is terribly overstaffed.

难怪公司亏损, 办公室严重超编.

6、Many workers believe the factory is overstaffed.

很多工人认为该厂人浮于事。

7、Voice is fond of neck overstaffed two side still have small bubble, how to treat?

嗓子疼脖子臃肿两侧还有小泡, 怎么治?

8、For instance, our departments are overstaffed.

比如, 我们现在机构臃肿,人浮于事.

9、The train company is overstaffed and notoriously inefficient.

铁路公司冗员过多, 工作效率出了名地低。

10、We're overstaffed at work and I fear they're going to give me the push.

我们这里已超员了,我担心他们要解雇我了.

11、Some medical institutions overstaffed with low efficiency.

一些医疗机构由于人员过度庞大而导致低效率.

12、Is the UN overstaffed?

联合国是否有人员过多的问题?

13、Actually, the framework of Hua Youshi discipline is early too overstaffed, dismiss a half cannot cherish.

实际上, 华友世纪的架构早就过于臃肿, 裁掉一半都不可惜.

14、At present many units are overstaffed.

现在很多单位人浮于事.

15、Here does not have organization overstaffed phenomenon already , also do not have the anxiety overstaffed.

这里既无机构臃肿现象, 也无人浮于事之虞.

16、Additional, I feel Gu Ge management is excessive, organization overstaffed.

另外, 我觉得谷歌管理过度, 机构臃肿.

17、We must completely change the current status of overstaffed organizations and superfluous staff.

我们一定要彻底改变这种机构臃肿、人浮于事的状况.

18、You can divide the work into simple part to replace the project of overstaffed.

你可以把工作分成简单的部分来取代臃肿的工程.

以上是简答网为您整理的overstaffed怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/overstaffed>